

LAPORAN AUDIT DALAMAN 5S UTLC BIL 1/2022

OLEH BIRO AUDIT 5S, UTLC.

Hasil daripada audit yang telah dilakukan pada 30 Jun 2022, juru audit mendapati PTJ telah melaksanakan amalan 5s, namun ianya tidak dilakukan secara menyeluruh. Namun begitu, hasil daripada audit dalaman yang pertama dilakukan ini, terdapat beberapa cadangan untuk penambahbaikan untuk dilakukan. Cadangan adalah seperti berikut:

BIL	PERKARA	KOMEN/CADANGAN
1	Perancangan dan Aktiviti	- Setiap projek/aktiviti yang dilaksanakan perlu direkod dan sentiasa dikemaskini untuk tujuan rekod. - Hasil penambahbaikan perlu direkod dengan sistematik dan jelas
2	Carta Organisasi	-perlu dikemaskini
3	Kebersihan	-Kebersihan tidak menyeluruh -barang yang lama/rosak/tidak diperlukan perlukan dibuang
4	Sudut Kitar Semula	-Perlu wujudkan sudut Kitar Semula di CLL dan FLL
5	Stor dan Peralatan	-perlu penambahbaikan secara menyeluruh dan mengambil kira aspek keselamatan dan kesihatan pekerja.
6	Kekemasan	-Kotak dan barang yang tidak diperlukan diletakkan diatas lantai
7	Bilik Mesyuarat	-Kerusi tidak disusun dengan sempurna -tiada jam dinding -gambar Vc tidak terkini -perlu susunan rapi dan sistematik
8	Ruang Santai	-gambar Perdana Menteri tiada -tiada kerusi, meja rosak -kurang bahan bacaan
9	Etika Pakaian Staf	-Staf kurang mematuhi etika berpakaian ke pejabat. Staf perlu berpakaian kemas dan professional.
10	Amalan 5s	-Kurang mengamalkan 5s -Biro Latihan perlu merancang dan melaksanakan program kesedaran dan pembudayaan amalan 5S dalam kalangan staf.

11	Fail Online	- wujudkan fail 5s secara online supaya mudah diakses/dirujuk/dikemaskini oleh setiap ahli jawatankuasa 5s dan staf UTLC
12	Laci staf	-Jika ada perkara yang tidak penting, keluarkan dari laci
13	Pantri	-tidak meletakkan barang yang tidak diperlukan di pantri

KESIMPULAN

PTJ ini berpotensi untuk meraih kejayaan dalam pelaksanaan 5s di tempat kerja jika semua staf mematuhi semua kriteria yang telah ditetapkan. Selain itu, untuk memperolehi persijilan 5S, PTJ/PP perlu mencapai markah minimum sebanyak 70% daripada jumlah markah penuh yang berkaitan. Hasil audit ini mendapati UTLC mendapat *** (3 bintang). Tahniah dan teruskan usaha.